
  

Protokół Nr 39/2017 
z obrad trzydziestej dziewiątej sesji Rady Gminy Miłkowice 

w kadencji 2014 – 2018  z dnia 7 listopada 2017 r.  
     
Obrady odbyły się w świetlicy wiejskiej w Miłkowicach. 
Sesję o godz. 15.00 otworzył i prowadził Przewodniczący Rady  - Tadeusz Gładysz.  
W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych.  
Listy obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanowią załącznik do protokołu. 
 
Z porządku obrad wycofany został projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic w 
Gniewomirowicach.  
Porządek obrad został przyjęty do realizacji jednogłośnie. 

 
1. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w 
obrębach wsi Ulesie i Lipce, gmina Miłkowice (MPZP Ulesie-Lipce), 
2) nadania nazw ulic położonych w miejscowości Miłkowice, 
3) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości oraz 
warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej, 
4) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2018 rok, 
5) zmian w budżecie Gminy Miłkowice na 2017 rok, 
6) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2017-2029, 
7) zmieniającą uchwałę w sprawie jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych dla 
Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Miłkowicach na rok 2017, 
8) zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia woli zawarcie porozumienia międzygminnego  
dotyczącego  realizacji zadania publicznego w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na  
terenie Gminy Miłkowice przez Gminę  Złotoryja , 
9) rozpatrzenia skargi na Gminny Ośrodek Zdrowia w Miłkowicach, 
10) przyjęcia "Programu współpracy Gminy Miłkowice z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2018", 
11) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Szkolno – Gimnazjalnego Zespołu Szkół w 
Miłkowicach w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. II Armii Wojska Polskiego w Miłkowicach, 
12) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Marii 
Konopnickiej w Rzeszotarach w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Marii Konopnickiej w 
Rzeszotarach, 
13) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków udzielania i trybu 
przyznawania stypendiów dla uzdolnionych uczniów, 
14) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 
usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego 
lub całkowitego zwolnienie od opłat oraz trybu ich pobierania.  

2. Interpelacje radnych. 
3. Informacja Wójta Gminy z realizacji zadań bieżących. 
4. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
5. Sprawy różne. 



  

 
Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Wójt, przewodniczący oraz 
wiceprzewodniczący Rady Gminy wręczyli kwiaty i list gratulacyjny dla Pana Stanisława 
Warchoła, który ostatnio zajmował stanowisko Sekretarza Powiatu Legnickiego. Pan Warchoł 
przedstawił swoją ścieżkę zawodową od ukończenia szkoły, aż do dnia przejścia na 
emeryturę. Wyraził sentyment do Miłkowic, radnym życzył podejmowania dobrych decyzji z 
pożytkiem dla gminy i jej mieszkańców.  
 
Ad. 1. Podjęcie uchwał:  
W głosowaniu nie uczestniczył radny Grzegorz Bürger.  
Rada Gminy podjęła następujące uchwały, które zostały szczegółowo omówione na 
posiedzeniu komisji stałych. 
Głosowanie na uchwałą w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu położonego w obrębach wsi Ulesie i Lipce, gmina Miłkowice (MPZP 
Ulesie-Lipce), poprzedzone zostało głosowaniem nad uwagi wniesionymi do projektu planu,  
a nieuwzględnionymi przez Wójta. Uwagi do planu oraz projekt zostały omówione na 
posiedzeniu komisji stałych. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie uwagi: 
1. Uwaga z dnia 31.01.2017r.  zgłoszona do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębach wsi Ulesie i Lipce, gmina Miłkowice (MPZP Ulesie-Lipce) 

wyłożonego do publicznego wglądu w dniach od 22 grudnia 2016 r. do 24 stycznia 2017 r. w 

sprawie przeznaczenia działek nr 321/1, 321/2, 321/3 na tereny oznaczone symbolami MN, 

MNU, P – wg załącznika graficznego dołączonego do uwagi  - uwaga uwzględniona w części 

zgodnej z ustaleniami obowiązującego  SUIKZP gminy; nieuwzględniona w części nie zgodnej z 

ustaleniami obowiązującego SUIKZP gminy Miłkowice . 

Głosowało 14 radnych, w tym za odrzuceniem uwagi: 14 radnych.  

2. Uwaga z dnia 07.02.2017r. do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębach wsi Ulesie i Lipce, gmina Miłkowice (MPZP Ulesie-Lipce) 

wyłożonego do publicznego wglądu w dniach od 22 grudnia 2016 r. do 24 stycznia 2017 r.  

w sprawie przeznaczenia działki nr 17/26 pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną- 

nieuwzględniona ponieważ jest nie zgodna z ustaleniami obowiązującego SUIKZP gminy 

Miłkowice. 

Głosowało 14 radnych, w tym za odrzuceniem uwagi: 14 radnych.  

3. Uwaga z dnia 07.02.2017 r. zgłoszona do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębach wsi Ulesie i Lipce, gmina Miłkowice (MPZP Ulesie-Lipce) 

wyłożonego do publicznego wglądu w dniach od 22 grudnia 2016 r. do 24 stycznia 2017 r. w 

sprawie umożliwienia lokalizacji domu jednorodzinnego w zabudowie zagrodowej na działce 

nr 322/1 - nieuwzględniona ponieważ jest nie zgodna z ustaleniami obowiązującego SUIKZP 

gminy Miłkowice. 

Głosowało 14 radnych, w tym za odrzuceniem uwagi: 14 radnych.  

4. Uwaga z dnia 12.04.2017r do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębach wsi Ulesie i Lipce, gmina Miłkowice (MPZP Ulesie-Lipce) 

wyłożonego w części (działki nr 321/1, 321/2, 321/3) do publicznego wglądu w dniach od 05 

kwietnia 2017 r. do 30 kwietnia 2017 r. w sprawie przeznaczenia działki nr 322/1 jako teren 



  

zabudowy zagrodowej – jako teren oznaczony symbolem U.11RM.- nieuwzględniona 

ponieważ jest nie zgodna z ustaleniami obowiązującego SUIKZP gminy Miłkowice. 

Głosowało 14 radnych, w tym za odrzuceniem uwagi: 14 radnych.  
Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie  - uchwałę w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębach wsi 
Ulesie i Lipce, gmina Miłkowice (MPZP Ulesie-Lipce). 
Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie: 

- głosowało 14 radnych, głosów "za" - 14.  

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

- nadania nazw ulic położonych w miejscowości Miłkowice, 

Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie: 

- głosowało 14 radnych, głosów "za" - 14. 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

- zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości oraz 
warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej, 

Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie: 

- głosowało 14 radnych, głosów "za" - 14. 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

- określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2018 rok, 
Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie: 

- głosowało 14 radnych, głosów "za" - 14. 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

- zmian w budżecie Gminy Miłkowice na 2017 rok, 
Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie: 

- głosowało 14 radnych, głosów "za" - 14. 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

- zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2017-2029, 
Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie: 

- głosowało 14 radnych, głosów "za" - 14. 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

- zmieniającą uchwałę w sprawie jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych dla Gminnego 
Zakładu Gospodarki Komunalnej w Miłkowicach na rok 2017, 
Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie: 

- głosowało 14 radnych, głosów "za" - 14. 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

- zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia woli zawarcie porozumienia międzygminnego  
dotyczącego  realizacji zadania publicznego w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na  
terenie Gminy Miłkowice przez Gminę  Złotoryja , 
Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie: 



  

- głosowało 14 radnych, głosów "za" - 14. 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

- przyjęcia "Programu współpracy Gminy Miłkowice z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2018", 
Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie: 

- głosowało 14 radnych, głosów "za" - 14. 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

- stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Szkolno – Gimnazjalnego Zespołu Szkół w 
Miłkowicach w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. II Armii Wojska Polskiego w Miłkowicach, 
Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie: 

- głosowało 14 radnych, głosów "za" - 14. 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

- stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Marii 
Konopnickiej w Rzeszotarach w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Marii Konopnickiej w 
Rzeszotarach, 
Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie: 

- głosowało 14 radnych, głosów "za" - 14. 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

- zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków udzielania i trybu 
przyznawania stypendiów dla uzdolnionych uczniów, 
Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie: 

- głosowało 14 radnych, głosów "za" - 14. 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

- zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 
usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub 
całkowitego zwolnienie od opłat oraz trybu ich pobierania, 

Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie: 

- głosowało 14 radnych, głosów "za" - 14. 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

- rozpatrzenia skargi na Gminny Ośrodek Zdrowia w Miłkowicach, 

Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie: 

- głosowało 14 radnych, głosów "za" – 11, przeciw: 2 ( radny Mandziara i radny Barełkowski), 
„wstrzymał się”- 1 ( radny Wielczyk). 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta. 

Ad. 2. Interpelacje radnych: 
- radny Z. Musiał – prosił o interwencję przy robotach w Bobrowie, gdyż nie są tam 
zachowywane zasady bezpieczeństwa; zwrócił również uwagę, że droga 294 do boiska została 
zniszczona poprzez roboty związane z budową kanalizacji; 



  

- radna Jakubowska – zgłosiła interpelację w sprawie konieczności zorganizowania zebrania  
z mieszkańcami, na którym ustalone zostaną i skonsultowane nazwy ulic w 
Gniewomirowicach; 
- radny Szkutnik – ponowił interpelację w sprawie namalowania przejścia dla pieszych na ul. 
Proletariackiej w Miłkowicach; ponadto poinformował, że zadał sobie trud i sprawdził 
frekwencję w autobusach przedłużonej linii Legnica-Ulesie, która okazała się bardzo mała; 
- radna Golec – zgłosiła, iż prywatny inwestor uszkodził drogę w Rzeszotarach (okolice ulicy 
Wiśniowej), zwróciła się również do radnych powiatowych w sprawie budowy chodnika  
w Rzeszotarach; 
- radna Kobiak – zapytała, co z wycinką drzew w Jakuszowie? 

- radny Dumkiewicz- zapytał z kolei o wycinkę drzew w Ulesiu; 
- radny Kajda – poprosił o wysypanie kamienia na drodze Grzymalin-Głuchowice.  
 

Ad. 3. Informacja Wójta z realizacji zadań bieżących. 
Wójt, w krótkiej informacji poinformował o ważnych wydarzeniach, które wydarzyły się  
w gminie od ostatniej sesji tj. 28.09.2017 r. , m.in. podpisanie aktu notarialnego z DINO 
POŁUDNIE, szeregu spotkań z mieszkańcami i inwestorami Gniewomirowic, korepetycjach dla 
dzieci m.in. z j. angielskiego, matematyki oraz zajęciach z robotyki; ogłoszonym postępowaniu 
na zakup wozów bojowych, poniesionych stratach w mieniu komunalnym w związku 
huraganem Orkan, wyłonieniu firmy na odbiór odpadów komunalnych – KOMUNALNIK, 
uczestnictwie w Związku Gmin Wiejskich, Konwencie Wójtów Powiatu Legnickiego. Ponadto 
poinformował o potrzebie zwołania sesji z uwagi na konieczność podjęcia uchwały 
przedłużającej taryfy na wodę i ścieki. Poinformował radnych o zmianach w Prawie wodnym. 
Zgodnie z nowym Prawem wodnym, od 1 stycznia 2018 r. zacznie funkcjonować nowa 
instytucja - Państwowe Gospodarstwo Wodne „Wody Polskie”. Wody Polskie będą 
wykonywały prawa właścicielskie w stosunku do wód publicznych stanowiących własność 
Skarbu Państwa, ale z wyłączeniem śródlądowych dróg wodnych o szczególnym znaczeniu 
transportowym. Wody Polskie będą mogły również wspierać gminy w celu zapewnienia wody 
na potrzeby ludności oraz rolnictwa. 
 
Ad. 4. Odpowiedzi na interpelacje.  
Wójt udzielił odpowiedzi na interpelacje radnym.  
W sprawach będących we właściwościach powiatu odpowiedzi udzielił radny powiatowy Jan 
Krawczyk.  
 
Ad. 5. Sprawy różne.  
W sprawach różnych poruszono następujące tematy: 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował radnych o skardze Prokuratora Prokuratury 

Okręgowej w Legnicy na uchwałę Nr XXX/206/2017 Rady Gminy Miłkowice z dnia 28 grudnia 

2005 r. w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. Prokurator 

zaskarżył w części wyżej cytowany regulamin, stwierdzając istotne naruszenie przepisów art. 

2 pkt 3,4,19, art. 6 ust. 4, art. 15 ust. 4 i art 31 ust. 1, art. 19 ust. 1,2 ustawy z dnia 7 czerwca 

2001 r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków.  Sytuację 

opisaną w skardze przybliżył radnym mecenas Józef Kowalski.  

 



  

Przewodniczący poinformował również radnych o analizie oświadczeń majątkowych za rok 

2016 oraz  sprawozdaniu z realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2016/2017.  

 

Sołtysi złożyli następujące zapytania i sprawy: 

Sołtys Gniewomirowic – Zenon Dąbrowski – brak tablic numerycznych w starej części 

Gniewomirowic. 

Sołtys Grzymalina – Eleonora Szpatowicz -Jakubowska  - spytała jaki jest powód wykluczenia 
mieszkańców Grzymalina z zajęć kulturalnych? 

Sołtys Goślinowa – Sławomir Skoczek – zgłosił, że przy dzwonach na butelki w Goślinowie jest 
wysypany gruz. 
Radny Józef Dumkiewicz zapytał dlaczego sesje nie odbywają się w godzinach porannych? Czy 
to prawda, że Wójt „sprzedaje Jezierzany”? 

Radny Jan Mandziara poinformował, że ma informacje, iż w Miłkowicach powstaje kolejne 
kasyno. 
 
Przewodniczący Tadeusz Gładysz zwrócił się do radnych powiatowych w dwóch sprawach. Po 
pierwsze w sprawie wycinki dużego korzenia na początku Miłkowic – zadanie to zostało 
wykonane przez służby powiatu niedbale. Po drugie powiedział, że będzie interweniował  
`w sprawie dokończenia chodnika w Miłkowicach.  
 
Radny powiatowy podziękował za wsparcie finansowe okazane przez Wójta i Radę przy 
renowacji pomnika św. Nepomucena w Pątnówku. 
 
Protokół po przeczytaniu podpisano. 
 
 

Protokół sporządziła :                                                                        Przewodniczący  
                                                                                                        Rady Gminy Miłkowice 


